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سرویس سیاسی -سخنگوی شورای نگهبان 
گفت: در ســال آینده همزمان با برگزای انتخابات 
شورای شهر انتخابات میاندوره ای خبرگان رهبری 

و مجلس شورای اسلامی هم برگزار خواهد شد.
نشست خبری هادی طحان نظیف سخنگوی 
شورای نگهبان با حضور اصحاب رسانه برگزار شد. 
طحان نظیف در ابتدای این نشست گفت: در ابتدای 
امر، شــهادت فرماندهــان مقاومت به ویژه یحیی 
سنوار را تسلیت می گویم. این فرمانده اجر عمری 
مجاهدت خود را دریافت کرد. راه این فرماندهان 
ادامه دارد و حماس زنده است و زنده خواهد بود. 
قطعا پیروزی جبهه مقاومت دیر نیست. این روزها 
شاهد حملات ددمنشــانه علیه مردم بی دفاع غزه 
هستیم. در این میان حضور و پشتیبانی پرشور مردم 
در مراسم تشییع شهادت سردار نیلفروشان نشان داد 

که باور مردم به این راه پابرجاست.
سخنگوی شــورای نگهبان درباره انتخابات 
میان دوره ای خبرگان توسط شورای نگهبان گفت: 
بر اساس آیین نامه، انتخابات میاندوره ای خبرگان 
رهبری و مجلس شورای اسلامی با اولین انتخابات 
سراسری برگزار خواهد شد. بنابراین در سال آینده 
همزمان با برگزای انتخابات شورای شهر انتخابات 

میانــدوره ای خبرگان رهبری و مجلس شــورای 
اسلامی هم برگزار خواهد شد.

طحان نظیف درباره لایحه تجارت گفت: این 
لایحه مفصلی است و بیش از ۱۰۰۰ ماده دارد و نیاز 
به بررسی مفصل دارد. از متخصصان و کارشناسان 
درخواســت داریم که درباره ایــن لایحه نظرات 
خودشــان را اعلام کنند و شــورای نگهبان درباره 

موارد شرعی آن اعلام نظر خواهد کرد.
نظیف درباره لایحه عضویت ایران در آژانس 
بین المللی سرطان گفت که این لایحه هنوز توسط 
مجلس تصویب نشده و به شورای نگهبان ارسال 

نشده است.
وی افزود: در خصوص لایحه همکاری ایران 
و کرواســی این موضوع در سال گذشته در تیرماه 
۱۴۰۲ به تصویب شورای نگهبان رسیده و به دولت 

ابلاغ شده است.
ســخنگوی شــورای نگهبان در مورد تغییر 
موضع شورای عالی انقلاب فرهنگی در خصوص 
پذیرفته شــدگان کنکور گفت که این مساله نیاز به 
تصویــب مجلس دارد که باید دید در این موضوع 

مجلس چه متنی را تصویب می کند.
نظیف درباره نظر نمایندگان مجلس مبنی بر 

تایید لایحه حجاب و عفاف توسط شورای نگهبان 
گفت: این لایحه در مجلس است که مراحل قانونی 
خــود را طی کند. وی درباره ابلاغ قانون حجاب و 
عفاف از سوی مجلس و دولت گفت: این مصوبه 
هم اکنون در اختیار مجلس است و باید روند خود 
را طی کند. طبق مقررات ابلاغ قوانین توسط مجلس 
و دولت صورت می گیرد و در این خصوص شــما 
را به ماده یک قانون مدنی ارجاع می دهم که ابهامی 

در آن وجود ندارد.

طحان نظیف در نشست خبری:

انتخابات میان دوره ای خبرگان رهبری و مجلس شورای 
اسلامی همزمان سال آینده برگزار می شود

معاون راهبردی دولت:

باید عادت کنیم که یکدیگر را تحمل کنیم

سیاسی

وزیر کشور گفت: همه طرح های بر روی زمین مانده شهری باید شناسایی و بر اساس اولویت، طبقه بندی شود و هیچ پروژه عمرانی 
شهری نباید بلاتکلیف بماند.

سرویس سیاســی - معاون 
پارلمانی رئیــس جمهور گفت: در 
تنظیم بودجه تا اینجای کار ما کاملا 
بر اساس برنامه هفتم جلو رفته ایم اگر 
نیاز به اصلاح باشد ممکن است این 
را پیگیری کنیم اما فعلا مبنای کار ما 

برنامه هفتم است.
شــهرام دبیری درباره این که 
برخی از نمایندگان مجلس معتقدند 
بر اســاس قانون مشــاغل حساس 
معــاون راهبردی دولــت باید کنار 
گذاشــته شــود و تصمیم دولت در 
این خصوص، عنوان کرد: آقای رئیس جمهور جلسه ای با مجمع نمایندگان تهران 
داشتند و دوستان هم مسئله را مطرح کردند. آقای پزشکیان هم توضیح دادند که 
اقدام قانونی در این ارتباط انجام شــده است و لایحه ای به مجلس ارائه شده و در 
سران قوا هم مطرح شده که اگر این مساله به شکل قانونی اصلاح شود، روند ادامه 

فعالیت آقای ظریف هم انجام خواهد شد.
وی در پاسخ به این که رئیس مجلس اعلان کرد که اگر دولت قصد تغییر در 
برنامه هفتم را دارد برای تغییرات، لایحه به مجلس بیاورد، آیا دولت قصد تغییر در 
برنامه هفتم را دارد، عنوان کرد: فعلا مبنای کاری ما برنامه هفتم است و بودجه ما 

یک برشی از برنامه هفتم است.
دبیری تاکید کرد: تا اینجای کار ما کاملا بر اســاس برنامه هفتم جلو رفته ایم 
اگر نیاز به اصلاح باشد ممکن است این را پیگیری کنیم اما فعلا مبنای کار ما برنامه 

هفتم است.

- سفیر  سرویس سیاســی 
ازبکســتان در ایران دربــاره اقدام 
متقابل این کشور برای لغو کامل ویزا 
برای شهروندان ایرانی توضیحاتی 
داد و گفت: ویزای ازبکســتان برای 
شهروندان ایران الکترونیکی صادر 

می شود.
فریدالدین نصریــوف درباره 
اقدام این کشــور بــرای لغو ویزا با 
توجه به آنکه روادید ایران از بهمن ماه 
سال ۱۴۰۲ یکطرفه برای شهروندان 
ازبکستان لغو شده است و مذاکراتی 
تا کنون بین مقامات دو کشور برای لغو کامل روادید بین دو کشور انجام شده است، 
اظهار کرد: روی این موضوع کار می شود اما اکنون ویزای الکترونیکی برقرار است 
که یکی دو روزه صادر می شــود. ســفیر ازبکستان در ایران که به بهانه حضور در 
نمایشگاه گردشگری آذربایجان شرقی و سالگرد ثبت جهانی کندوان به تبریز سفر 
کرده بود، گفت: ارتباط ما با ایران در حوزه گردشگری در حال توسعه است. در حال 
حاضر دو پرواز مستقیم از تهران به تاشکند وجود دارد. او  با اشاره سرعت عمل 
در صدور ویزای الکترونیک برای تجار ایرانی افزود: حجم تجارت میان دو کشور 
به ۵۰۰ میلیون دلار رسیده و برنامه هایی برای افزایش این رقم به یک میلیارد دلار 
در دست اجرا است. نصریوف گفت: ازبکستان آماده میزبانی از گردشگران ایرانی 
بوده و  این کشور فرصت های زیادی برای بهره مندی از گردشگری و فرهنگ دارد. 
ما به دنبال گسترش ارتباطات گردشگری بین ایران و ازبکستان، امیدواریم به یاری 
روابط فرهنگی و اقتصادی، مردم دو کشور، بیش از پیش با ظرفیت های گردشگری 

و فرهنگی یکدیگر آشنا شوند.

سرویس سیاســی - عضــو 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای 
اســلامی تاکید کرد: رفع فیلترینگ 
دلیل نمی شــود که فضای مجازی را 
رها کنیم. بلکه باید این فضا را کنترل 

و قانونمند کنیم.
احمد فاطمی، نماینده مردم بابل 
در مجلس شــورای اسلامی درباره 
حکمرانــی فضای مجــازی و رفع 
فیلترینگ اظهار کرد:  سوال اساسی 
که مطرح می شــود این است که آیا 
اهداف کسانی که به دنبال فیلترینگ 

بوده اند محقق شده است یا خیر؟ 
وی ادامه داد: به عقیده بنده هم مردم و هم مسئولین به این موضوع رسیده اند 
که اهداف فیلترینگ محقق نشده است. بلکه برعکس، مافیای فیلترشکن ها سود 
هنگفتی نصیبشان شد و از سوی دیگر مدیریت فضای مجازی از دستمان خارج 
شد و کودکان و نوجوانان ما با فیلترشکن ها به سایت های غیرمجاز دسترسی پیدا 

کردند و این موضوع آسیب ها را بیشتر کرد.
عضو فراکسیون مستقلین مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:  امیدوارم شورای 
عالی فضای مجازی، وزیر ارتباطات و از همه مهم تر شخص آقای رئیس جمهور که 
وعده برداشتن فیلترینگ را در ایام انتخابات داده بودند، وعده خود را عملی کنند تا 

اینگونه بتوان سکوهای مجازی را کنترل کند.
فاطمی در پایان تاکید کرد:  اما رفع فیلترینگ دلیل نمی شود که فضای مجازی 
را رها کنیم؛ بلکه باید این فضا را کنترل و قانونمند کنیم. دولت چهاردهم نیز بر این 
موضوع تاکید داشته و معتقد است در صورت رفع فیلترینگ باید نظارت بیشتر و 

قانومندی بر این فضا داشت.

ســرویس سیاسی - سیاست های خوبی اجرا شده که بازماندن از تحصیل 
را مهار کرده، اما متاســفانه بعد از کرونا یک مقداری میل به تحصیل کمتر شــده 
بود و بعد شکاف طبقاتی و افزایش فقر یک نوع مشکل را در آموزش و پرورش 
ایجاد کرده و این وزارتخانه دچار یک مشکل جدیدی تحت عنوان بازماندگان از 

تحصیل شده است.
فیاضــی گفت: بایــد فقر را مهار کنیم، چون تعــداد بازماندگان از تحصیل 

نگران کننده است.
 عبدالوحید فیاضی عضو کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شــورای 
اسلامی درباره کاهش حدود ۱۱۰ هزار نفری دانش آموزان پایه اول ابتدایی گفت: 
بازماندن از تحصیل یک آسیب در حوزه آموزش و پرورش است که در سال های 
مختلف بوده منتها در طول این ۱۰ الی ۱۵ سال اخیر به نوعی کم و مهار شده است.

 وی اظهار کرد: سیاســت های خوبی اجرا شــده که بازماندن از تحصیل را 
مهار کرده، اما متاسفانه بعد از کرونا یک مقداری میل به تحصیل کمتر شده بود و 
بعد شکاف طبقاتی و افزایش فقر یک نوع مشکل را در آموزش و پرورش ایجاد 
کرده و این وزارتخانه دچار یک مشکل جدیدی تحت عنوان بازمانده از تحصیل 

شده است.
 نماینده مردم نور و محمودآباد در مجلس بیان کرد: فقر اقتصادی و کاستی هایی 
که در حوزه فرهنگی ممکن است وجود داشته باشد منجر به بازماندن از تحصیل 
شده است حالا باید دید که در کدام بخش و کدام مناطق این اتفاق افتاده است البته 
به نظر می رسد مناطق دوردست که با کمبود نیروی انسانی مواجه هستند دچار این 
مشکل باشند، چون دیدم که یک روستا را به عنوان روستای مرکزی می گذارند و به 
اهالی چند روستا می گویند برای تحصیل به آنجا بروند، اما چون مردم میل ندارند 
به آن روستا بروند که دلیلش یا بی پولی است و یا هر دلیل دیگری مانع از تحصیل 
فرزندانشان می شود لذا می توانیم بگوییم فقر پایه اصلی بازماندن از تحصیل است 

که ما الان با آن مواجه هستیم.
 فیاضی تصریح کرد: باید فقر را مهار کنیم، چون تعداد بازماندگان از تحصیل 

نگران کننده است. 
 وی گفت: ما نهضت سوادآموزی را داریم که می خواهد با بزرگسالان کار کند، 
اما الان دانش آموز ندارد لذا داشتن این همه بازماندن از تحصیل جای نگرانی دارد.

ســرویس سیاسی - معاون اجرایی رئیس جمهور از تفاوت رویکرد دولتِ 
چهاردهم در انجام ســفرهای استانی خبر داد و تصریح کرد: پزشکیان به خدمت 
مردم می رود و با اقشار مختلف مردم دیدار و گفت وگو خواهد کرد؛ حفظ احترام، 

کرامت و جایگاه مردم به صورت جدی مورد توجه قرار  می گیرد.
»محمدجعفر قائم پناه« با تاکید بر اینکه سفرهای استانی در دولت چهاردهم 
حتما دنبال خواهد شد، تصریح کرد: رویکرد دولت وفاق در ادامه سفرهای استانی 

کمی متفاوت است.
معاون اجرایی رئیس جمهور ادامه داد: در تلاشیم که پزشکیان با اقشار مختلف 

جامعه در ارتباط باشد، دردِ دل مردم را بشنود و نقطه نظرات خود را بیان کند.
وی افزود: رئیس جمهور اعلام کرد که دوست ندارم سفرهای استانی موجب 
به زحمت افتادن مردم و یا اذیت آنان شود و لذا به احتمال زیاد سفرها آنگونه که 
مردم از صبح در استادیوم ها جمع می شدند و ساعت ها در انتظار رئیس جمهور و 

هیات همراه می ماندند، اتفاق نخواهد افتاد.
سرپرست نهاد ریاست جمهوری اظهار داشت: رئیس جمهور به خدمت مردم 
خواهد رفت و با اقشار مختلف مردم دیدار و گفت وگو خواهد کرد اما پزشکیان 
موافق نیست که آنگونه که قبلا مردم دنبال خودروی رئیس جمهور می دویدند و 

مشکلاتی برای آنها ایجاد می شد، باشد.
قائم پناه تاکید کرد: حفظ کرامت مردم در ســفرهای استانی باید به جد مورد 
توجه قرار گیرد، مردم ما عزیز و مورد احترام هستند و نباید به جایگاه و شخصیت 
آنها لطمه ای وارد شود. معاون اجرایی رئیس جمهور با اشاره به تعداد زیاد پروژه های 
نیمه تمام در کشور، گفت: تا جایی که ممکن است پروژه جدید آغاز نخواهد شد 

چرا که عدم اتمام پروژه ها به معنای هدر رفت منابع است.
وی افــزود: منابع کشــور به پروژه هایی اختصاص پیــدا می کند که امکان 

بهره برداری آنها در زمان کوتاه تر امکانپذیر باشد.

سرویس سیاسی - به گزارش مرکز اطلاع رسانی 
وزارت کشور، اسکندر مومنی در آئین تودیع و معارفه 
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور و معاونت عمرانی 
وزارت کشور در ابتدای سخنان شهادت یحیی سنوار 
را تسلیت گفت و تاکیدکرد: این نحوه شهادت اسطوره 
وار بود و ســنوار های بیشــتری را در این راه شــاهد 
خواهیم بود. وی با اشاره به پخش فیلم لحظه شهادت 
یحیی سنوار افزود: همه دیدن که وی تا آخرین لحظه 
حتی پس از اتمام اخرین گلوله دست از مبارزه نکشید.

وزیر کشــور ضمن قدردانــی از زحمات امیر 
نامی در دوره تصدی ســازمان مدیریت بحران گفت: 
با پیشنهاد بنده و رای هیئت وزیران دکتر ساجدی نیا با 
رشته تحصیلی مرتبط مدیریت بحران به عنوان رئیس 

سازمان مدیریت بحران انتخاب شد.
مومنی دو موضوع را در سازمان مدیریت بحران 
با اهمیــت خواند و گفت: با توجه بــه تغییر اقلیم با 
بحــران های مختلفی مواجه خواهیم بود و پیش بینی 
و پیشگیری و برنامه ریزی صحیح اولویت اصلی این 
سازمان است. در ادامه وزیر کشور از زحمات جمالی 
نژاد معاون سابق عمرانی وزارت کشور تقدیر و برای 

وی در سمت استانداری اصفهان آرزوی توفیق 
کرد. وی با اشــاره به انتصاب مسعود نصرتی 
به عنوان سرپرســت معاونت عمرانی وزارت 
کشور گفت: تسهیل قوانین و مقررات که مردم 
را آزار مــی دهــد از اولویت های این معاونت 
است و موضوعات حمل و نقل و پسماند جزو 
موضوعات مهمی است که باید به آن رسیدگی 

شود.
وزیر کشــور تاکیــد کرد: هیچ طــرح عمرانی 

جدیدی بدون تامین کامل منابع مالی نباید آغاز شود.
وی گفت: همه طــرح های بر روی زمین مانده 
شهری باید شناسایی و بر اساس اولویت، طبقه بندی 
شود و هیچ پروژه عمرانی شهری نباید بلاتکلیف بماند.

مومنی گفت: همه طرح ها باید تکمیل شود و اولویت 
با طرح هایی است که هزینه کمتری دارد.

حسین ساجدی نیا رئیس جدید سازمان مدیریت 
بحران نیز در این مراســم گفت: در حوزه امور داخلی 
سازمان تلاش خواهیم کرد تا همکاری و هم افزایی را با 
همه مجموعه های وزارت کشور و در مرحله دوم سایر 
وزارتخانه ها، سازمان ها و ادارات داشته باشیم تا بتوانیم 

ماموریت های سازمان را به نحو احسن انجام دهیم.
محمد حســن نامی نیز ضمن قدردانی از وزیر 
کشــور و خوشامد به دکتر ســاجدی نیا به مهمترین 
چالش های پیش روی سازمان مدیریت بحران اشاره 
کرد و پیشگیری را روح حاکم بر برنامه های مدیریت 
بحران دانست. مســعود نصرتی سرپرست معاونت 
عمرانی و توســعه امور شــهری و روستایی وزارت 

کشــور نیز ضمن تقدیر از حسن اعتماد وزیر کشور 
گفــت: امروز خدای بزرگ را شــاکرم که باردیگر در 
خدمت خانواده بزرگ وزارت کشور هستم و امیدوارم 
بتوانیم با همکاری همه بخش ها شــرایط بهتری را در 
حوزه ماموریت های کاری برای مردم عزیز مهیا کنیم. 
وی افزود: وجود ۱۴۰۸ شــهرداری، ۳۷۴۰۰ 
دهیاری و ۱۲۳ هزار عضو شــورای شــهر و 
روستا و ۳۱ معاون عمرانی در سراسر کشور 
فرصت بسیار ارزشمندی را برای ایجاد رونق 
اقتصادی و اشتغالزایی را در این معاونت ایجاد 

کرده است.
جمالــی نژاد معاون ســابق عمرانی و 
توسعه امور شهری و روستایی وزارت کشور 
نیز انتخاب شایســته مســعود نصرتی را به معاونت 
عمرانی و توسعه امور شهری و روستایی تبریک گفت 
و ابراز امیدواری کرد شاهد رشد و تعالی بیش از پیش 

معاونت عمرانی و سازمان شهرداری ها باشیم.
لازم به ذکر اســت، محمد حســن نامی با حکم 
اســکندر مومنی به عنوان مشاور و دستیار ویژه وزیر 

کشور منصوب شد.

ســرویس سیاسی - ظریف گفت:باید بتوانیم 
یکدیگر را تحمل کنیم البته برخی ها باید بیشتر عادت 
کنند، چون این عادت را ندارند ولی ما به زور هم که 

شده عادت کرده ایم.
محمدجواد ظریف در جمع نخبگان و اعضای 
جامعه مدنی اســتان اصفهان، اظهــار کرد: به عنوان 
فردی که حدود ۴۰ ســال در این کشــور مسئولیت 
داشــته ام، می گویم در معاونت راهبردی قصد داریم 
بپذیریــم هم اشــتباه کرده ایم و هــم در دولت همه 

پاسخ ها را نداریم.
وی خطــاب به فعالان مدنی و نخبگان اســتان 
اصفهان، گفــت: در حکم رئیس جمهــور آمده در 
معاونت راهبردی باید حلقه وصل بین دولت و جامعه 
مدنی باشیم و اتاق های فکر استانی ما هم این وظیفه 
را در استان ها به عهده خواهند داشت. شما هم که در 
آینده عضو اتاق های فکر اســتانی خواهید بود، قرار 
است این وظیفه را بین ما و استاندار انجام دهید. معاون 
رئیس جمهوری به انتصاب استاندار جدید اصفهان 
نیز اشــاره کرد و گفت: استاندار جدید را از خودمان 
بدانیم. این اســتاندار نماینده دولت پزشکیان است و 
نماینده یک قشــر خاص نیست و من به عنوان کسی 
که ۲۰ سال است ایشان را می شناسم، این را می گویم.
درباره مفهــوم وفــاق نیازمند گفتگو 

هستیم
وی ادامــه داد: در مــورد مفهومی که برخی از 
دوســتان ما درباره وفاق دارند، من هم نکاتی دارم و 

باید در این زمینه گفتگو کنیم. ما همه باید عادت کنیم 
که یکدیگر را تحمل کنیم البته آنها باید بیشتر عادت 
کنند، چون این عادت را ندارند ولی ما به زور هم که 

شده عادت کرده ایم.
پایداری می خواهد من را عزل کند، با آنان 

هم باید ساخت
ظریف بــا تأکید بر ضرورت وفــاق بین همه 
گروه هــا برای پیشــبرد امور کشــور، تصریح کرد: 
درست است که گروه پایداری امروز می خواهند من 
را عزل و زنــدان کنند یا هزار کار دیگر انجام دهند، 
اما آنان هم جزوی از این کشــور هستند و باید با آنها 

هم ساخت. معاون راهبردی رئیس جمهوری افزود: 
اگر می خواهیم از مهاجرت جوانان جلوگیری کنیم، 
آینده را بســازیم، باید امید ایجاد کنیم، اما این امید به 
معنای دروغ گفتن نیســت. رفتار ما، رفتار دیگران را 
می ســازد و باید بپذیریم که می توانیم آدم های دیگر 
را تغییر دهیــم. باید با واقعیت زندگی کنیم نه آرزو. 
ما نباید جلوی کسانی که می خواهند جلوی آینده را 
بگیرند، کم بیاوریم و شکست بخوریم. قبل از سخنان 
ظریف، تعدادی از نخبگان دانشگاهی و تشکل های 
مدنی نیز به بیان نکات و مشــکلات استان اصفهان و 

کشور پرداختند.

سرویس سیاسی -سخنگوی کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس اعلام کرد که 
طبق مصوبه جدید کمیسیون، ترکیب هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان تغییر می کند.
ســخنگوی کمیســیون آیین نامه داخلی مجلس با اعلام اینکه طبق مصوبه 
جدید کمیسیون، ترکیب هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان تغییر می کند، گفت: در 
ترکیب جدید شش نفر از نمایندگان که دارای سابقه دو دوره نمایندگی هستند، باید 
عضو هیأت شوند. محمد قسیم عثمانی گفت: طرح اصلاح قانون نظارت بر رفتار 
نمایندگان در کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس تصویب و برای بررسی در صحن 
مجلس به هیأت رئیسه ارسال شد. وی افزود: در مصوبه کمیسیون آیین نامه، هیأت 

نظارت بر رفتار نمایندگان با تغییراتی در ترکیب همراه شده است.
ســخنگوی کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس اعلام کرد: بر اساس مصوبه 
جدید کمیسیون آیین نامه، اعضای هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان را شش نفر از 
نمایندگان که باید دارای سابقه دو دوره نمایندگی مجلس باشند، یک نفر از کمیسیون 
قضایی و حقوقی مجلس که باید دارای سابقه قضاوت باشد و یک نفر از اعضای 

کمیسیون اصل نود و یکی از نواب رئیس مجلس تشکیل می دهد.
عثمانی خاطرنشان کرد: در قانون قبلی نظارت بر نمایندگان هر گاه گزارشی 
به هیأت ارسال می شد، نظارت بر رفتار نمایندگان بررسی آن را در دستور کار خود 
قرار می داد، اما در مصوبه جدید اگر موضوعی از سوی یکی از اعضای هیأت نیز 

مطرح شود می تواند برای رسیدگی در دستور کار هیأت قرار گیرد.
قانون »نظارت مجلس بر رفتار نمایندگان« که سال ۹۱ به تصویب رسید پس 

از تایید شورای نگهبان ابلاغ شد.
براساس ماده۱ این قانون، به منظور حفظ شأن و منزلت نمایندگان و نظارت 
درباره امور مربوط به دوران نمایندگی در ابتدای هر دوره مجلس شورای اسلامی 
و حداکثر سه ماه پس از انتخاب هیأت رئیسه دائمی، هیأت نظارت که از این پس 

هیأت نامیده می شود مرکب از افراد زیر برای همان دوره تشکیل می شود:
الف ـ یکی از نواب رئیس به انتخاب هیأت رئیسه برای هر سال

ب ـ یک نفر از اعضای کمیسیون اصل نودم )۹۰( به انتخاب مجلس
پ ـ یک نفر از اعضای کمیسیون قضایی و حقوقی به انتخاب مجلس

ت ـ چهار نفر از سایر نمایندگان به انتخاب مجلس
تبصره۱ـ هیأت رئیسه مکلف است برای ثبت نام متقاضیان عضویت در هیأت 

یک هفته مهلت تعیین کند.
تبصره۲ـ هیـــأت رئیسه مجـلس از بین داوطلبان کمـیسیون های یادشده و 
نماینـــدگان مجـــلس به جز اعضای هیأت رئـیسه شـش نفـر را انتـخاب و به 

مجلس معرفی می کند.
ملاک انتخاب رأی اکثریت مطلق نمایندگان حاضر در مجلس اســت و در 

صورت عدم انتخاب، افراد دیگری توسط هیأت رئیسه معرفی می شوند.
در هــر صورت انتخاب افراد در هر مرحله با رأی اکثریت مطلق نمایندگان 

حاضر در مجلس است.
تبصره۳ـ هـیأت از بین اعضای خود یک رئیس و دو نائـب رئیس و دو دبیر 

انتخاب می کنند.

معاون پارلمانی رئیس جمهور ؛

در تنظیم بودجه کاملا بر اساس برنامه 
هفتم جلو رفته ایم

سفیر ازبکستان در ایران:

ویزای ازبکستان برای شهروندان 
ایران لغو می شود

فاطمی عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی: 

اهداف فیلترینگ محقق نشده است

عضو کمیسیون آموزش مجلس :

تعداد بازماندگان از تحصیل به دلیل فقر 
نگران کننده است

معاون اجرایی رئیس جمهور مطرح کرد:

تفاوت رویکرد دولتِ وفاق در سفرهای 
استانی

وزیر کشور:

هیچ طرح شهری نباید بلاتکلیف بماند

عثمانی سخنگوی کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس خبر داد؛

ترکیب هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان 
تغییر می کند

تسهیل قوانین و مقررات که مردم را آزار می دهد 
از اولویت های این معاونت است و موضوعات 
حمــل و نقل و پســماند جــزو موضوعات 
مهمی اســت که باید به آن رســیدگی شــود.
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